
 

Številka: 03208-3/2015-6 

Datum:   9. 11. 2015 

 

 

Z A P I S N I K 

 

5. seje ODBORA ZA ŠPORT (v nadaljevanju odbor), ki je bila 9. 11. 2015 ob 14.00 uri v Klubu 15 

Mestne hiše, Mestni trg 1, Ljubljana. 

       

Navzoči 

člani: 

dr. Marta Bon, Francka Trobec, Klemen Avbelj, Dejan Crnek, Smiljan Mekicar, Jernej 

Pavlin, Klemen Žibert  

 

Ostali 

navzoči: 

 

Marko Kolenc, vodja Oddelka za šport, Aleš Remih, Športna zveza Ljubljana  

 

Predlagan in soglasno potrjen dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 4. seje odbora 

2. Predlog Odloka o rebalansu proračuna Mestne občine Ljubljana za leto 2015 

3. Predlog Odloka o spremembah proračuna Mestne občine Ljubljana za leto 2016 

4. Predlog Letnega programa športa v Mestni občini Ljubljana za leto 2016 

5. Razno 

 

Sejo je vodila podpredsednica odbora Francka Trobec. Gradivo k 1. točki je bilo priloženo, ostale 

točke so bile objavljene in dostopne na spletni strani MOL.  

 

1. 

Potrditev zapisnika 4. seje odbora 

 

Na zapisnik 4. seje odbora z dne 9. 6. 2015 ni bilo danih pripomb, zato se v predlagani vsebini potrdi. 

 

SKLEP: Zapisnik 4. seje Odbora za šport z dne 9. 6. 2015 se v predlagani vsebini potrdi.  

 

Sklep je bil sprejet s 5 glasovi za, 0 proti od 5 navzočih.   

 

2. 

Predlog Odloka o rebalansu proračuna Mestne občine Ljubljana za leto 2015 

 

Gradivo je predstavil Marko Kolenc. Poudaril je, da so bili programi izvedeni v celoti. Pri točki ni 

bilo razprave. Podpredsednica je dala na glasovanje naslednji sklep: 

 

Odbor za šport podpira predlog Odloka o rebalansu proračuna Mestne občine Ljubljana za 

leto 2015 – za področje športa in ga predlaga pristojnemu Odboru za finance in Mestnemu 

svetu Mestne občine Ljubljana v sprejem.  

  

Sklep je bil sprejet s 5 glasovi za, 1 proti od 6 navzočih.   

         

3. 

Predlog Odloka o spremembah proračuna Mestne občine Ljubljana za leto 2016 

 

Proračunski dokument je predstavil Marko Kolenc. Razpravljali so: Smiljan Mekicar, Francka 

Trobec, Aleš Remih. Podpredsednica je dala na glasovanje naslednji predlog sklepa: 



 

 

 

Odbor za šport podpira predlog Odloka o spremembah proračuna Mestne občine Ljubljana za 

leto 2016 – za področje športa in ga predlaga pristojnemu Odboru za finance in Mestnemu 

svetu Mestne občine Ljubljana v sprejem.  

 

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi za, 1 proti od 7 navzočih.   

 

4. 

Predlog Letnega programa športa v Mestni občini Ljubljana za leto 2016 

 

Letni program športa je predstavil Marko Kolenc. Usklajen je s spremembami proračuna za leto 2016 

in povečuje možnosti vseh pojavnih oblik športa. Razpravljali so vsi prisotni. Podžupan Dejan Crnek 

je izpostavil financiranje športnih društev, ki so po lanskih spremembah v letnem programu športa 

izpadla iz financiranja. Predlagal je, da se Oddelek za šport sestane s Klubi športnih šol Ljubljana, ki 

izvajajo programe športa za vse in interesno dejavnost in skupaj poiščejo možnost morebitne 

celovitejše vključitve v Letni program športa 2016 in posledično financiranje teh programov. V 

kolikor pride še do kakšnega utemeljenega predloga, ki bi bistveno izboljševal izvajanje letnega 

programa za vse deležnike, se Odbor za šport lahko ponovno sestane.  

 

Odbor je sprejel naslednji sklep: 

 

Odbor za šport podpira predlog Letnega programa športa Mestne občine Ljubljana za leto 

2016 in ga predlaga  Mestnemu svetu Mestne občine Ljubljana v sprejem s pripombo: 

 

V kolikor pride še do kakšnega utemeljenega predloga, ki bi bistveno izboljševal izvajanje Letnega 

programa športa za vse deležnike,  se Odbor za šport lahko ponovno sestane.    

 

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi za, 0 proti od 7 navzočih.   

  

5. 

Razno 

 

Jernej Pavlin je izpostavil projekt gradnje bežigrajskega stadiona in posledično propadanje 

Plečnikove kulturne dediščine. Marko Kolenc je pojasnil, da je Mestni svet MOL v oktobru 2015 

ponovno sprejel sklep o podaljšanju družbene pogodbe družbe Bežigrajski športni park, v kateri je 

določeno, da družba preneha delovati v primeru, če realizacija izvedbe projekta ne bi bila mogoča 

zaradi ne-pridobitve gradbenega dovoljenja. Rok za pridobitev gradbenega dovoljenja je bil zadnjič 

podaljšan do oktobra 2014, s sklepom MS pa se veljavnost družbene pogodbe podaljšuje še za dve 

leti. 

 

Smiljan Mekicar je zaprosil za pojasnilo glede kandidature Košarkarske zveza Slovenije za EP 2017. 

Poudaril je uspešno organizacijo Euro Basketa 2013, ki je slovenski košarki, mestu in državi prinesel 

veliko pozitivnih učinkov.  Marko Kolenc je pojasnil, da se je Košarkarska zveza Slovenije odločila, 

da za organizacijo EP 2017 ne kandidira, saj stroški prijave znašajo skoraj 2 milijona evrov, vključno 

z 20.000 evrov nepovratnih sredstev. Vodstvo KZS se je sestalo tudi z županom MOL, ki je pokazal 

velik interes in bil pripravljen nuditi vso podporo, a izrazil resen dvom, da bi MOL zmogel 

sofinancirati tako velik finančni zalogaj. 

 

Seja je bila končana ob 15. uri.  

 

Zapisala: Tatjana Zavašnik, tajnica odbora  

 p o d p r e d s e d n i c a 

Francka Trobec 

 

http://intra/VodstvoInOddelki/MOL-MU-KZ/OSZRM/Dnevni%20red/k%20tč%204.4%20Predlog_Letni%20program%20športa%202015_11.12.2014.docx
http://intra/VodstvoInOddelki/MOL-MU-KZ/OSZRM/Dnevni%20red/k%20tč%204.4%20Predlog_Letni%20program%20športa%202015_11.12.2014.docx

